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Zápis  
z 21. zasedání Akademického senátu UHK dne 1. června 2022 

____________________________________________________________ 
 

Přítomni: doc. Hana Tomášková, dr. Mária Hromadová, dr. Karel Mls, doc. Martin Šandera, 
dr. Katarína Přikrylová, Michal Pajer, Žofia Chrienová, Mgr. Nikola Blahynková, Dominik Fišer, 
Štěpán Kubelka, Mgr. Dominik Miškář, Lucie Banszelová, Filip Černohorský. 
 
Připojeni online: dr. Jiří Lipovský, dr. Libuše Svobodová, Mgr. Marcela Turay, Mgr. Kateřina 
Voglová, Mgr. Matyáš Strnad, Antonín Komárek. 
 
Omluveni: doc. Karel Kouba, doc. Martin Paleček, dr. Adam Skarka, doc. Václav Bělík, dr. Jitka 
Kühnová. 
 
Hosté přítomni a online: dr. Pavlína Springerová, prorektorka, Ing. Aleš Klicnar, kvestor, Ing. Ivana 
Svobodová, tajemnice FF, Ing. Monika Kostrová, tajemnice PřF, Bc. Dominik Šípoš, Bc. Marek 
Vojta, Mgr. Kristýna Vávrová a další. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Zasedání zahájila a řídila předsedkyně 
AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK má aktuálně 21 členů. Předsedkyně 
informovala, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 16 členů (KAP 7 a SK 9 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Složení slibu člena AS UHK. 
2) Výroční zpráva o hospodaření UHK za rok 2021 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, 

Ph.D., rektor). 
3) Výroční zpráva o činnosti UHK za rok 2021 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 

rektor). 
4) Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení za rok 2021 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, 

Ph.D., rektor). 
5) Bilanční zpráva o plnění plánu realizace strategického záměru v roce 2021 (předkládá 

prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
6) Různé:  

a) Opatření k výstupům hodnocení spokojenosti ubytovaných na kolejích (předkládá 
Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

 
Hlasování: pro - 16 proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 21. zasedání AS UHK byl schválen. 
 
Bod 1. Složení slibu člena AS UHK. 
 
Doc. Tomášková informovala senátory o doplňovacích volbách, které probíhaly 16. – 23. 5. 2022 
na FIM za SK s tímto výsledkem: 1. Banszelová Lucie, 2. Černohorský Filip, 3. Faldus Adam, 4. Ing. 
Zanker Marek, 5. Čížková Tereza. Členy AS UHK za SK na FIM se po přečtení slibu stali Lucie 
Banszelová a Filip Černohorský a členem AS UHK za SK na PdF z řad náhradníků Antonín Komárek. 
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Doc. Tomášková sdělila, že AS UHK má aktuálně 24 členů (KAP 12 a SK 12 členů) 
a je usnášeníschopný v celkovém počtu: 19 členů (KAP 7 a SK 12 členů). 
 
Bod 2. Výroční zpráva o hospodaření UHK za rok 2021 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor). 
 
Ing. Klicnar předložil výroční zprávu o hospodaření ve struktuře dané MŠMT; sdělil, že její součástí 
je zpráva auditora pro účetní období 2021, která neshledala žádné pochybení. Kvestor seznámil 
senátory s vybranými ukazateli a prezentoval hospodářský výsledek za rok 2021, tvorbu FPP, vývoj 
a stav fondů a vybrané finanční prostředky a příjmy pro tvorbu rozpočtu následujících let. 
Ing. Klicnar konstatoval, že univerzita posiluje výnosově, ale razantně i nákladově.  
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro – 18, proti - 0, zdržel se - 0 (1 senátor nehlasoval z technických důvodů). 
AS UHK schválil Výroční zprávu o hospodaření UHK za rok 2021. 
 
Bod 3. Výroční zpráva o činnosti UHK za rok 2021 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor). 
 
Dr. Springerová prezentovala výroční zprávu o činnosti, jejíž struktura, která obsahuje hlavní část, 
textovou a tabulkovou přílohu, je daná MŠMT. Prorektorka uvedla, že zpracování hlavní části 
vychází z významných událostí a obsahuje přehled činností v rámci roku 2021 s vazbou 
na strategický záměr. VZČ byla projednána VR UHK a po schválení AS UHK bude předložena 
SR UHK. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro – 17, proti - 0, zdržel se - 0 (2 senátoři nehlasovali z technických důvodů). 
AS UHK schválil Výroční zprávu o činnosti UHK za rok 2021. 
 
Bod 4. Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení za rok 2021 (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor). 
 
Dr. Springerová sdělila, že UHK předložila zprávu o vnitřním hodnocení za pětileté období 2013 – 
2017 v roce 2018 a každý rok se tato zpráva dodatkuje a shrnuje účel a cíle, kterých jsme dosáhli. 
Dokument se skládá z částí, které se zaměřují na vnitřní hodnocení kvality, akreditace, studijní 
programy, zabývá se úpravami vnitřních předpisů, novými řídicími akty, etickým kodexem, atd. 
Dr. Springerová informovala o dalších hodnoceních na UHK – IEP EUA a HR Award ocenění. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro – 17, proti - 0, zdržel se - 0 (2 senátoři nehlasovali z technických důvodů). 
AS UHK schválil Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení za rok 2021. 
 
Bod 5. Bilanční zpráva o plnění plánu realizace strategického záměru v roce 2021 (předkládá 
prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
 
Dr. Springerová vysvětlila hodnocení plnění stanovených cílů v rámci priorit UHK, které bilanční 
zpráva obsahuje, vyjádřila se k plnění opatření a shrnula priority. Prorektorka prezentovala 
indikátory strukturované dle strategického záměru; počet kvantitativních indikátorů je přibližně 70 
a sdělila, že chceme sledovat trendy krátkodobé, střednědobé i dlouhodobé. V závěru upozornila, 
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že indikátory budou upřesňovány a aktualizovány po plné implementaci Manažerského 
informačního systému. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro – 17, proti - 0, zdržel se - 0 (2 senátoři nehlasovali z technických důvodů). 
AS UHK schválil Bilanční zprávu o plnění plánu realizace strategického záměru v roce 2021. 
 
Bod 6. Různé:  
 

a) Opatření k výstupům hodnocení spokojenosti ubytovaných na kolejích (předkládá 
Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

 
Ing. Klicnar uvedl, že na předminulém zasedání AS UHK prezentoval hodnocení spokojenosti 
studentů na kolejích a byl požádán o opatření, kterými snížíme nedostatky. Kvestor vysvětlil proces 
ubytování studentů na VŠ kolejích (od podání žádosti, přes rezervační systém a pořadník); 
komentoval jazykovou vybavenost recepce a ubytovací kanceláře a počet ubytovaných osob 
na pokoji. Ing. Klicnar prezentoval zázemí pro společné aktivity, nově otevřenou posilovnu 
na kolejích a společenskou místnost a studovnu pro studenty. Objasnil nejvíce kritizované připojení 
internetu, kapacitu kolejní sítě s aktuálním limitem 1000Mbit/s a seznam povolených potů, s tím, 
že ostatní „nadstandardní“ služby nejsou podporovány. Kritiku nedostatečného internetového 
připojení považuje za neoprávněnou.  
 
V diskusi se řešil plán zvyšování kapacity ubytování na VŠ kolejích UHK (M. Pajer, Ing. Klicnar). 
 
AS UHK projednal opatření k výstupům hodnocení spokojenosti ubytovaných na kolejích. 
 

b) Dr. Svobodová poděkovala vedení univerzity a právnímu oddělení za spolupráci 
na přípravě podkladů pro RVŠ. 
 
 

Usnesení z jednání AS UHK: 

1. AS UHK schválil Výroční zprávu o hospodaření UHK za rok 2021. 
2. AS UHK schválil Výroční zprávu o činnosti UHK za rok 2021. 
3. AS UHK schválil Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení za rok 2021. 
4. AS UHK schválil Bilanční zprávu o plnění plánu realizace strategického záměru 

v roce 2021. 
5. AS UHK projednal opatření k výstupům hodnocení spokojenosti ubytovaných 

na kolejích. 
 
 

O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet přítomných 
členů AS UHK: 19.   

Hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se – 0 (1 senátor nehlasoval z technických důvodů). 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: říjen 2022 
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V Hradci Králové dne 1. 6. 2022                                                     doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                       předsedkyně AS UHK 


